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Tilstede: Gunnar Grenlee, Ingvild Maanum Møller, Jørgen Andersen, Mona Aamodt, Ann Karin Nilsen-
Kildal, Haakon Bekeng-Flemmen, Lillian Vatnøy 

Foreldre:  Annette L. Vestlund, 4c, Mehala 7c, Rikke Lie Henriksen (2a og 6) og Linn-Mari Snarvold-
Ribbing 

Forfall: Rashid Nawaz, Håvard Aaslund, 

Referent: Ingvild Maanum Møller 

 

1. Informasjon fra ledelsen v/ rektor Ricke Müller FAU har sendt brev til ledelsen om bruk av 

læringsbrett. Det er viktig med en løpende dialog mellom FAU og skolen. Ricke berømmet brevet, og 

det er mye enighet. 

Ricke har spurt lærerne om hvor mye læringsbrett som brukes i de ulike klassene. Den varierer mye. 

Det er ikke lenger krav om brett på 1. og 2. trinn. Bruken tones ned, men noe er nødvendig på grunn 

av at kartlegginger foregår digitalt. 

Ledelsen ønsker mindre variasjon mellom klassene. Et normtall kan være nyttig, selv om behovene 

varierer. Ricke foreslår maks 2 timer per dag for de eldste trinnene. Bruken avtar, og det skal kjøpes 

inn flere bøker.  

Skolen deltar i kurs 8. mai med erfaringer fra StøDIg-prosjektet. 

FAUs innspill: 

• Det bør undersøkes hva brettene faktisk brukes til. 

• Skjermtid bør kunne sjekkes direkte via IT-systemene. 

• Skolebøker må være et reelt alternativ. 

• Det er viktig å følge opp håndskrift, spesielt hos de større barna. 

• Det bør ses på mulighet for ladeløsning på skolen for 3. og 4. trinn, slik at brett ikke må tas 

med hjem. Skolen skal undersøke dette 

• FAU foreslår å opprette en arbeidsgruppe med foreldre og lærere for videre arbeid. 

Trivselsundersøkelsen: 

 Resultatene deles ikke for å verne barna. Det er størst bekymring for 3. trinn. 



Elevundersøkelsen: 

 Viste høye mobbetall på 5. trinn (30,2 %, mot 15 % nasjonalt). Noe økning også på 6. og 7. trinn. 

Ricke informerte om hvordan skolen har jobbet med dette. 

• Det er laget handlingsplaner der det er behov. 

• Skolen har hatt samtaler med elever på 5. trinn og blitt enige om tiltak. 

• Ny undersøkelse er gjennomført, men resultatene er ikke mottatt ennå. 

• Ricke undersøker om FAU kan få innsyn i statistikk og oversikt over aktivitetsplaner per trinn. 

 

2. Videre diskusjon rundt Læringsbrett 

Innspillene fra Ricke ble diskutert.  

• FAU ønsker at det utarbeides en plan/ veikart/ strategi for bruk av læringsbrett i 

samarbeid med skolen. FAU ønsker en arbeidsgruppe med FAU og noen lærere.  

 

FAU ønsker at følgende tas tak i umiddelbart: 

• Utfordringer med håndskrift blant eldre elever. 

• Tilganger på nettbrett (f.eks. YouTube). 

 

 

3. Skolemiljø 

Det er nedsatt en skolemiljøgruppe.  

• Skolemiljøgruppen har sendt brev til skolen med både ros og bekymringer. 

• Det uttrykkes bekymring for manglende fremgang, og lite ressurser trekkes frem som årsak. 

• Det foreslås å løfte saken til driftsstyret og kontakte sentralt FAU for råd. 

• Det er uklart om det er AKS eller skolen som har ansvar for tilsyn ute før skolestart. Dette må 

avklares. 

4. Oppsummering av trafikkaksjonen 

• Trafikkansvarlig telte biler under aksjonen.  

• Ledelsen tar kontakt med BYM for videre oppfølging og informerer FAU 

• Det er fortsatt mange biler som kjører ned nilsebakken, tross gjennomkjøring forbudt skilt.  

• Det må diskuteres videre om trafikkaksjonen har ønsket effekt.  

 

4. Stikk-innom 

Neste stikk-innom er vår-disco for alle trinn. En egen gruppe vil se på innholdet i denne (Ann-Karin, 

Ingvild, Mona og Jørgen) 

Det er kommet innspill fra foreldre om å se på beløpet barna kan ha med seg, dette oppleves som 

høyt. Et konkret forslag er å øke prisene på godteriet. Dette ble ikke diskutert ferdig grunnet 

tidsmangel.  

 

5. AKS 



• Det er tett dialog med AKS for tiden vedrørende noen uheldige hendelser, særlig på tredje 

trinn.  

• Mona og Ann-Karin har hatt et møte med AKS. Nytt møte er planlagt etter påske.  

• Foreldre melder om at barna har opplevd at det er lite mat 

 

6. Smart-telefonfri skole 

PÅ flere skoler er det foreldre som jobber for en smart-telefonfri barndom. Det er forslag om at 

Høybråten også skal bli dette. Det var flere som var positive til dette. Ann-Karin og Lillian innhenter 

mer informasjon.  

 

 


